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JUNTA DE PORTAVEUS 
  
Sessió extraordinària de 8 de febrer de 2024 
  
ACTA 
  
A la Sala de Regidoria, el 8 de febrer de 2024, s’hi reuneix la Junta de Portaveus, en sessió 
extraordinària, sota la presidència del Regidor Joan Rodríguez Portell. Hi assisteixen les Sres. i 
els Srs.: Gabriel Morcillo Figueras, Pol Serrano Pueyo, Mar Trallero Cordero, Jordi Matas Vilà, 
Marc Martínez Navarro, Marta Sendra Ibáñez, Tània Rafí Galindo, Sonia Devesa Rius i Alejandro 
Muñoz Mateos, assistits per la Secretària delegada, el Imma Vergés Llistosella, que certifica. 
Excusen la seva absència el Sr.: Daniel Viadé Andavert 
  
Constatada l'existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió a les 18.05 h; i s'inicia tot 
seguit la deliberació sobre l'ordre del dia de la propera sessió extraordinària del Consell Plenari 
del Districte que comprèn els assumptes següents: 
 
Prèviament a la presentació de la proposició s’obre un debat a proposta del grup municipal de 
B Comú en relació a la convocatòria de plenaris extraordinaris en general i pel que fa al 
present. S’exposa que hi ha un plenari ordinari en 3 setmanes on es pot presentar la mateixa 
proposició, sobre un tema amb el que hi ha ampli acord entre els diferents partits i que el Ple ja 
s'ha posicionat diverses vegades, i en el que es té coneixement que tan el govern anterior com 
l'actual van fer i estan fent gestions per poder oferir una ubicació definitiva satisfactòria. Tot 
seguit per part del grup proposant s’addueix a la urgència pel fet que s’està a sis mesos d’inici 
del nou curs escolar i a la necessitat de donar una resposta a la comunitat educativa i a l’AFI de 
dita escola per trobar una solució d’emplaçament definitiu a l’escola. 
 
Proposició del Grup Municipal Junts per Catalunya: 
– Que el Govern del districte en col·laboració amb la regidoria d'Educació, el consorci 
d’Educació de Barcelona i amb la direcció de l’Escola Entença i l’AFl de l’Escola Entença trobi 
una solució a la ubicació definitiva de l’Escola Entença en el termini de sis mesos des de 
l’aprovació d’aquesta proposició. 
 
Presenta la proposició el Conseller Gabriel Morcillo i exposa hi ha una proposta de transacció 
que es presenta a la resta de Consellers/es. 
 
Distribució del temps de les intervencions en la sessió plenària 
 
A continuació, el Sr. PRESIDENT proposa la distribució dels temps d’intervenció i s’acorda amb 
tots els Grups municipals donar 6 minuts al grup proposant i 5 minuts a la resta de grups. 
Entenent que si hi compareix l’AFI o altres associacions se’ls donaria el temps corresponent.  
 
No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 18:28h, de la 
qual estenc, com a Secretària, aquesta acta. 
 
La Cap del Departament de Serveis Jurídics – Secretaria, 
 
 
Imma Vergés Llistosella 


